
Łódź, dnia 23.11.2018 r. 

 

PROTOKÓŁ Nr 07/11/2018 

z zebrania Zarządu Łódzkiego Oddziału Terenowego 

Polskiego Związku Krótkofalowców 

W dniu 23.11.2018 r. odbyło się posiedzenie Zarządu Oddziału Łódzkiego PZK 
w pomieszczeniu OT15.  
 
W posiedzeniu wzięli udział: 
 
1. Prezes - Andrzej Kubiak  SP7DDD, 
2. Sekretarz – Jan Michalak SP7TOP, 
3. Skarbnik - Zbigniew Gniotek SP7MTU,  
4. Członek Zarządu – Krzysztof Gaudnik SP7WME 
 
 
Obecni byli także: 
   
- Kolega Grzegorz SP7NHR 
- Kolega Jurek SP7CBG 
- Kolega  Tadeusz SQ7KHT 
- Kolega Wojtek SP7WLU 
- Członek oddziałowej komisji rewizyjnej Kolega Maciej SP7MP 
- Przewodniczący oddziałowej komisji rewizyjnej Kolega Bohdan SQ7X – przybył później 
 
 
Obrady prowadzone były zgodnie z przyjętym porządkiem obrad: 
 
- Powitanie zebranych 
- Przyjęcie rezygnacji Tomka SP7Q 
- Uzupełnienie składu Zarządu 
- Odwołanie Łukasza SQ7MZH  z funkcji Przedstawiciela OT15 do Zarządu Głównego  
- Powołanie Andrzeja SP7DDD na funkcję Przedstawiciela OT15 do Zarządu Głównego  
- Ochrona danych osobowych 
- Omówienie spraw które będą przedstawione na zebraniu Zarządu Głównego. 
- Omówienie sprawy strony internetowej utworzonej w domenie pzk.pl  
- Sprawozdanie Krzysztofa SP7WME 
- Współpraca Zarządu z Klubami terenowymi 
- Przyjęcie nowych członków 
- Sprawy różne 
 
1. Powitanie zebranych. 
2. Zarząd przyjął do wiadomości rezygnację Tomka SP7Q z członkostwa  w Zarządzie 

OT15. Pismo w    załączeniu do protokołu. 
3. Marek SQ7HJB odmówił na piśmie wejścia do składu Zarządu OT15. Zarząd 

przyjął to do wiadomości. Pismo w załączeniu do protokołu. 



4. Zarząd odwołuje Łukasza SQ7MZH z funkcji Przedstawiciela OT15 do Zarządu 
Głównego.  
Uchwała nr 1. 

5. Zarząd powołuje Andrzeja SP7DDD na funkcję Przedstawiciela OT15 do Zarządu 

Głównego.  
Uchwała nr 2. 

6. Dyskusja na temat ochrony danych osobowych, RODO. Zarząd postanowił, że będzie 
wdrażał przepisy dotyczące ochrony danych osobowych zgodnie z ustaleniami 
poczynionymi z Zarządem Głównym. Na najbliższym zebraniu Zarządu Głównego 
przedstawiciel OT15 przedstawi nasze stanowisko w tej sprawie. 

7. Zobowiązano Kolegę Andrzeja SP7DDD do przedstawienia sprawy ochrony danych 
osobowych oraz spraw związanych z obecną sytuacją w Zarządzie OT15 na najbliższym 
zebraniu Zarządu Głównego . 

8. Dyskusja na temat informacji umieszczanych na stronach internetowych. Zarząd podjął 
decyzję o zamknięciu strony w domenie pzk.pl. Zostaną podjęte działania mające na 
celu zwiększenie funkcjonalności strony internetowej OT15 w domenie pgk.net.pl. 

9. Sprawozdanie Krzysztofa SP7WME. 
- Omówienie sprawy umowy między SP EmCom i WCZK w Łodzi. Projekt pisma 

proponowanego przez Zarząd Główny został przesłany do urzędu w celu akceptacji. 
- Spotkanie ŁASR – w dalszym ciągu trwają rozmowy organizacyjne w sprawie zebrania 

Klubu. 
10. Omówienie problematyki współpracy Zarządu z zarejestrowanymi w OT15 Klubami 

terenowymi PZK. 
Zarząd dokona aktualizacji adresów i listy członków Klubów. Zarząd będzie na bieżąco 
utrzymywał kontakty z Klubami i na koniec roku zwróci się o sprawozdania z 
działalności. 

11. Przyjęcie nowych członków do PZK. Uchwała nr 3. 
12. Sprawy różne: 

- Poruszono temat spotkania opłatkowego OT15 - termin i organizacja spotkania. 
Podjęto decyzję o organizacji spotkania i podjęto uchwałę o przeznaczeniu na to 
środków finansowych w wysokości do 500zł. Uchwała nr 4. 

- Omówienie spraw związanych z imprezami radiowymi organizowanymi przez OT15.  
Zarząd zajmie się uregulowaniem kwestii organizacyjnych dotyczących imprez 
radiowych na początku roku 2019. Dotyczy to również obsługi kart QSL w OT15. 

- Dyskusja i wolne wnioski. 
 
Podjęto następujące uchwały:  
 
UCHWAŁA nr 1. 
 
Odwołanie z funkcji Przedstawiciela do Zarządu Głównego Łukasza SQ7MZH 
 
Głosowanie: za _4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_. 
 
UCHWAŁA nr 2. 
 
Powołanie na funkcję Przedstawiciela do Zarządu Głównego Andrzeja SP7DDD 
 
Głosowanie: za _4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_. 



 
UCHWAŁA nr 3. 
 
W sprawie przyjęcia w poczet nowych członków PZK: 
 
Kolega Adam Niemczyk SP7TEC 
 
Głosowanie :  za _4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_. 
 
UCHWAŁA nr 4. 
 
W sprawie przeznaczenia środków finansowych na spotkanie opłatkowe OT15 
 
Głosowanie :  za _4_ , przeciw _0_ , wstrzymujących się _0_. 
 
 
Kolega Grzegorz SQ7NHR zwrócił uwagę na brak protokołów przekazania środków 
finansowych i materiałowych przy kolejnych zmianach Zarządów. 
Zarząd w najbliższym czasie dokona inwentaryzacji  na dzień rezygnacji Łukasza SQ7MZH z 
funkcji Prezesa OT15 i dokona przekazania protokołem środków finansowych i 
materiałowych obecnemu Zarządowi. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 


